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MESTO  HANDLOVÁ
Nám.  baníkov  7  Handlová  97251

Materiál z rokovania orgánu:

  Mestské zastupiteľstvo

  16. zasadnutie, dňa 24.09.2020 o 14:00

12.

DISKUSIA A ODPOVEDE NA OTÁZKY
POSLANCOV

Materiál obsahuje:

  - Zápis z rokovania

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:

p. Chladecký (zástupca spol. IMMOBILIEN MANAGEMENT, s.r.o.) – informoval o súčasnej situácii
vo veci realizácie obchodného centra (OC) na sídlisku MC. Projekt OC zahŕňa potravinové aj
nepotravinové prevádzky, interné komunikácie, obslužné, zásobovacie komunikácie. Súčasťou
objektu budú rozsiahle parkovacie plochy, parkovacia zeleň. Momentálne je projekt v štádiu, že je
vydané právoplatné rozhodnutie na posúdenie životného prostredia. Došlo k prvostupňovému
konaniu, investor požiadal o vydanie rozhodnutia k umiestneniu stavby. 17.09.2020 sa konalo
ústne konanie k územnému rozhodnutiu, na ktorom sa zúčastnili zástupcovia mesta, Stavebného
úradu, ako aj zástupcovia investora. Stavebnému úradu boli predložené všetky potrebné doklady a
vyjadrenia dotknutých strán. Momentálne investor čaká na vydanie a spravoplatnenie
územneho  rozhodnutia k umiestneniu stavby. Následne sa začnú práce na projektoch pre
stavebné povolenie. Samotné stavebné povolenie bude trojfázové. Prvé stavebné povolenie sa bude
požadovať na Okresnom úrade v Prievidzi. Ďaľšie stavebné povolenie bude čiastkové k dopravným
komunikáciam a následne bude celkové povolenie k celému objektu.

Poslanec Uríček – zaujímal sa na konkrétné prevádzky  v OC.

p. Chladecký - investor zvažuje s umiestnením  potravinovej prevádzky, v tejto chvíli nie je jasné
meno prevádzkovateľa. Ďalej sa plánuje s nepotravinovými prevádzkami avšak z dôvodu
obchodného tajomstva nie je možné zverejňovať kokrétne ich názvy.                                                 
  

Poslanec Daubner - v minulosti sa spomínalo, že sa bude riešiť  prístupová komunikácia možno aj z
úrovne štátnej cesty. V tejto súvislosti sa zaujímal, či prebiehajú rokovania aj na tejto úrovni.         
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                                                                p. Chladecký - prístupová komunikácia k samotnému
obchodného objektu  je riešená v projektovej dokumentácii, ktorá je prístupná k nahliadnutiu na
mestskom úrade. Mal by byť zrealizovaný kruhový objazd, autobusové zástavky, chodníky. Čo sa
týka napojenia zo štátnej cesty bol podaný návrh zo strany investora. Došlo však k určitým
prekážkam, ale na poslednom stretnutí u primátorky mesta bola opäť táto otázka otvorená a
primátorkou mesta bolo deklarované, že daným problémom sa zaouberajú. Záujmom investora je,
aby nedochádzalo ku tvoreniu kolonií a mesto tým netrpelo.   

Poslankyňa Jurkovičová - zaujímal ju časový harmonogram otvorenia OC. 

p. Chladecký - zámer otvorenia OC bol plánovaný na prelome rokov 2021/2022.

Poslanec Juríček - prvá otázka smerovala ohľadom vybudovania podzemných garáži v rámci
komplexu OC. p. Chladecký -  s vybudovaním podzemných garáži sa nepočíta.                                 
                                                                                                                                        Poslanec
Juríček -  ďalej sa zaujímal o kruhový objazd, ktorý by mal byť vybudovaný na vidlici sídlisko MC a
Okružná. Táto skutočnosť bola              p.Chladeckým potvrdená.                                                       
                                                                                                                                            Poslanec
Juríček - zaujímal sa, či v rámci komplexu bude vybudované  oddychové centrum pre mamičky s
deťmi. p. Chladecký - na vonkajšom  priestranstve určenom pre parkovanie a zeleň sa počíta s
oddychovou zónou. Takisto zvažujú so zriadenim vonkajšej tržnice pre lokálne potraviny.                
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